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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2015/16:151 Fri entré och dess finansiering

Regeringen aviserar i sin budgetproposition att man återinför fri entré på 
utvalda statliga museer. I budgeten aviserar man 80 miljoner kronor för 
ändamålet, en summa som Kulturdepartementets egen myndighet menar är för 
liten. I en intervju i SVT den 15 september sa kulturminister Alice Bah Kuhnke 
angående tidigare uppgifter om att minst 140 miljoner kronor behövs för att 
finansiera reformen med fri entré: ”Skulle det visa sig att det är för mycket eller 
för lite så justerar vi det så småningom, och om någon annan har andra siffror 
och underlag så tar jag gärna emot dem, men jag har inte sett det än.”

Detta väcker naturligtvis frågor kring vilket finansiellt manöverutrymme som 
kulturministern har getts, att det finns en tro att det bara är att hämta in 
ytterligare finansiering för att täcka budgethål i regeringens reformer.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga finansminister Magdalena 
Andersson:

 

Vilken dialog har finansministern haft med kultur- och demokratiministern i 
frågan och vilket manöverutrymme finns det i budgeten att tillföra ytterligare 
medel till fri-entré-reformen om de avsatta 80 miljonerna inte räcker?

………………………………………

Cecilia Magnusson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-10-20
Besvaras senast
2015-10-28 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


